
Zápis z 23. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 10.10. 2012 

 

Místo konání :  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek :  17.05 hod.  

Zasedání řídil :  Hana Halamová 

Přítomni :  Jan Dvořák, Hana Halamová, Taťána Horáková,  Stanislav 

Korostenský, Jiří Kutta 

Omluveni :  Roman Čermák, Lukáš Kápar 

Neomluveni :  - 

Hosté: Ing.Jan Špaček 

Občané obce: - 

Zapisovatel : Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu : Jan Dvořák, Stanislav Korostenský 

 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Přestavba multifunkční budova 

3. Výběr zhotovitele www stránek 

4. Dispozice s pozemky 

5. Různé: a) Zápis MŠ do registru škol 

              b) Zápis o požární kontrole Kulturní dům Strážkovice 

              c) Příprava vyhlášky o místním odpadu – komunální odpad 

 d) Dotace POV 2013 

 e) Svoz velkoobjemového odpadu 

 f) Kultura – advent 2012, ples 2013 

  

 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. Kutta 

Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Stanislav Korostenský 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Dvořák, pí Halamová,pí. Horáková, p. 

Korostenský,p.Kutta 

Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 12.09.2012. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis jednání zastupitelstva obce Strážkovice č. 22 

ze dne 12.09.2012. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. 

Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Bod 2. programu: Přestavba multifunkční budova 

Předsedající předala slovo Ing.Janu Špačkovi, který informoval zastupitele o stavu prací a 

plnění harmonogramu stavby  na víceúčelovém objektu ve Strážkovicích. Do konce října by 

měla být dokončena střecha objektu a v listopadu bude provádět firma Dostav práce na 

kanalizaci a odvodnění sklepa. V současné době jsou dokončeny bourací práce, pracuje se na 

krovu budovy.   

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o postupu prací na přestavbě 

multifunkční budovy Strážkovice č. pop. 78 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. 

Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Výběr zhotovitele www stránek 

Předsedající předložila zastupitelstvu Oznámení o výběru nejvýhodnější nabídky zhotovitele   

www stránek. Hodnotící komise na základě předložených nabídek doporučila zastupitelstvu 

nabídku firmy W Partner, která byla posouzena jako nejlepší. Zastupitelstvo závěry Hodnotící 

komise projednalo a na základě předložených návrhů schválilo nabídku firmy W Partner. Dále 

zastupitelstvo obce ukládá starostce obce uzavřít s touto firmou Smlouvu o zhotovení www 

stránek 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje výběr zhotovitele www stránek a to nabídku 

firmy W Partner, která byla vyhodnocena jako nejlepší. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. 

Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce uzavřít patřičnou Smlouvu o 

zhotovení www stránek obce firmou W Partner. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. 

Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Dispozice s pozemky 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh spoluvlastníků pozemků v lokalitě 

„Želízkův mlýn“, kteří mají zájem o odprodej parcel v této lokalitě. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a rozhodlo, že z finančních důvodů bude tento bod zařazen na 

podrobné projednání v roce 2013. 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu záměr prodeje pozemků v kú Strážkovice 

Záměr prodeje parcely KN 1357/64 v kú Strážkovice 

Zastupitelstvo záměr prodeje parcely KN 1357/64 pro obec a kú Strážkovice projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo rozhodlo, že z finančních důvodů bude návrh 

spoluvlastníků pozemků v lokalitě „Želízkův mlýn“ na odprodej zařazen na podrobné 

projednání v roce 2013. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Kápar, Proti: 

nikdo, Zdržel se: p. Korostenský 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo rozhodlo odložit hlasování o Záměru prodeje části parcely 

KN 1365/192 vše pro obec a kú Strážkovice a zařadit tento bod na zasedání zastupitelstva 

obce Strážkovice dne 10.10.2012. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. 

Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Různé:  

a) Zápis Mateřské školy „Cvrček“ do registru škol 

Předsedající seznámila přítomné zastupitele se skutečností, že Mateřská škola Cvrček byla 

zapsána do registru škol. 

Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5a. : Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o zápisu Mateřské Školy 

„Cvrček“ do registru škol. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

b) Zápis o požární kontrole Kulturní dům Strážkovice 

Předsedající seznámila přítomné zastupitele se skutečností, že v KD Strážkovice proběhla 

kontrola inspektorátu PO, která shledala závažný nedostatek, a to ten, že hydranty, které jsou 

v KD nemají připojku na vodovodní řad. Současně informovala zastupitele, že tato situace 

trvá již od roku 1984, kdy byl KD kolaudován s tím, že přímo před KD je požární nádrž, 

odkud by se voda v případě požáru použila. Pracovníci inspektorátu PO však požadují 

nápravu. Starostka obce pí. Hana Halamová vstoupila v jednání s projektantem, jehož oborem 

je právě zabezpečení PO v objektech, který po seznámení se s projektem a kolaudační 

zprávou KD navrhne řešení celé situace. Zastupitelstvo informaci projednalo a vzalo na 

vědomí.  

Návrh usnesení 5b. : Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o kontrole inspektorátu PO a 

ukládá starostce obce pí Halamové předložit návrh na řešení vzniklé situace.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

c) Příprava vyhlášky o místním odpadu – komunální odpad 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na navýšení částky poplatku za komunální odpad 

od 1.1.2013 na 720,- Kč na osobu. Částka za likvidaci komunálního odpadu neustále zvyšuje 

a obec ji musí dotovat z vlastního rozpočtu. V letošním roce bylo novým zákonem vlády ČR 

umožněno navýšit částku na likvidaci komunálního odpadu až na 1000,- Kč na poplatníka. 

Návrh usnesení 5c: Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá panu Šímovi zpracovat nové 

znění vyhlášky o komunálním odpadu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

d) Dotace POV 2013 

Předsedající informovala zastupitele o vypsání dotačního programu na dotaci úroků z úvěrů 

pro rok 2013 z programu POV Jihočeského kraje.  

Návrh usnesení 5d: Zastupitelstvo návrh projednalo a ukládá panu Šímovi zpracovat žádost o 

dotaci úroků z úvěrů pro rok 2013. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

e) Svoz velkoobjemového odpadu 



Předsedající informovala zastupitele o uskutečnění svozu velkoobjemového odpadu v naší 

obci, který se bude konat 20.10.2012    

Návrh usnesení 5e: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o svozu velkoobjemového 

odpadu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p.Kutta Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

f) Kultura 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o konání nejbližších kulturních akcí. 

24.11.2012 se uskuteční v naší obci slavnostní rozsvěcení vánočního stromu, s nadílkou pro 

děti. Kapela je již zajištěna, pohoštění bude zajištěno v KD Strážkovice. Mgr. Karvánková 

nacvičí vystoupení dětí. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

12.1.2012 se uskuteční společně s MS Strážkovice – Nová Ves ples. Předsedající oslovila 

přítomné zastupitele, aby se podíleli na přípravě tomboly a pokud možno oslovili i sponzory. 

Návrh usnesení 5f: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o konání kulturních akcí.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro:p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, 

p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.15 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

Zapisovatel: 


